
 

MØDEAKTIVITET Hollænderhallens Brugerråd 
DATO 
TID 
STED 

Tirsdag den 9. marts 
Kl. 17.30 
TEAMS 

DELTAGERE Kurt Christensen, Lars Peter Olsen, Mette Kjærgaard, Tina Wexø, Thomas 
Sønderskov Korsgaard, Peter Læssøe, Jeanette Øbo Glæsner 

AFBUD Jannik Elmegaard, Gitte Lauersen, Børge Schaltz, Steen Nielsen 

BEMÆRKNINGER Deltagelse af Mie Friis Poulsen som referent fra Børn, Skole og Kultur 

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat Ikke godkendt, da der ikke er lavet et referat fra sidste møde. 

3. Meddelelser: 
- Formand 
- Hollænderhallen 
- KB 

Formanden:  
Steen er så småt på vej tilbage, og forventer at kunne deltage 
på brugerrådsmøder fra april.  
Spørger ind til de andre foreningers ønsker/behov for forlænget 
åbningstid i hallen. Alle medgiver, at der er ønske om at 
forlænge sæsonen.  
 
Hollænderhallen: 
Hallen er fortsat lukket, men der er åbnet op for at skolerne 
bruger den, og den anvendes i marts også som testcenter.  
Enkelte foreninger henter grej til at træne udenfor, og dette er 
selvfølgelig en mulighed for alle foreninger.  
 
KB: 
Mange ting er sat på standby pga. covid-19, og der er meget 
fokus på beredskabet og at smidiggøre vaccinationsområdet.  
Der arbejdes på at hjemtage noget af det forpligtende 
samarbejde vi har med Tårnby, bl.a. hjælpemiddelområdet.  
Der er besluttet at afholde dialogmøde på kultur og 
fritidsområdet i maj måned, med håbet om at kunne gøre det 
fysisk. Temaet vil være ”kulturens betydning i en coronatid og 
hvordan vi får genstartet kultur- og fritidslivet i Dragør efter 
corona og hvordan udnytter vi mulighederne i jubilæumsåret”. 

4. Økonomi Uddybes ved næste møde 

5. Byggeprojekter Meldingen fra Plan og teknik er, at elevatoren er ude af drift, og 
den kan ikke repareres til bare at kunne køre lidt. Det er en 
udfordring, da det er den eneste handicapvenlige mulighed for 
at komme op på 1. sal og på biblioteket.  
Skal politisk behandles i april, og hvis det godkendes, så er der 
12 ugers leveringstid på en ny. Hvis vi er heldige kan den leveres 
i sommerferien.  
Jeanette suppleret med, at elevatoren forventes godt at kunne 
repareres så den kan virke indtil der kommer en ny. 
 



Jeanette informerede om, at der er mange andre reparationer 
der skal foretages, især i svømmehallen. Desværre kan de ikke 
laves nu, mens svømmehallen er lukket, da 
leverandøren/håndværkeren ikke er i DK. Forventes lavet i 
sommerferien. 
 
Brugerrådet opfordrer til, at så meget laves nu, mens hallen er 
lukket, således at når hallen åbner for foreningerne kan de 
anvende den fuldt ud.  

6. Søbadet Opfølgning efter brand 
 
Der har været møde med byggeansvarlig og gennemgået det 
der skulle laves, de har dog ikke kunne sige, hvornår de kunne 
starte.  
Der arbejdes hårdt for at det bliver færdigt til åbnings 1. maj.  

7. Cafeen Cafeen er tvangslukket, men har meddelt, at i den periode hvor 
den var åbent, har de modtaget mange positive 
tilbagemeldinger på det veganske og vegetariske koncept, og vil 
fortsætte med det, når cafeen åbner igen.   

8. Parkeringsforhold ved HH Brugerrådet spurgte ind til parkeringsforholdende ved hallen og 
påpegede, at der skulle være et budget til det. 
 
Peter Læssøe vender tilbage med en status på det.  

9. Procedure for modtagelse af 
leveringer 

Der er på nuværende tidspunkt ingen procedure for 
modtagelsen af leveringer til foreninger i HH.  
 
Jeanette informerede, at det er sjældent de får noget leveret til 
klubberne.  
 
Brugerrådet konkluderede, at det på nuværende tidspunkt ikke 
anses for et problem.   

10. Kongelundshallen – drøfte 
kritik af gulv-steg-maling 

Formanden spurgte ind til, om nogen kendte til en klage over 
gulv-streg-malingen i Kongelundshallen. 
Ingen af brugerrådets medlemmer har hørt noget omkring det, 
og konkluderede, at det derfor ikke anses som et problem på 
nuværende tidspunkt.  

11. Kunst i svømmehallen BFKU ønsker en tilbagemelding fra udvalget. 
 
Brugerrådet har tidligere drøftet kunst i svømmehallen, både på 
møder og med brugere. På den baggrund anses svømmehallen i 
sig selv som værende æstetisk flot og ikke kræver kunstværker.  
 
Brugerrådet supplerede, at der kan stå kunst i foyeren, som står 
på gulvet. Da det er et sportsområde, skal der ikke hænge kunst 
på væggene, da der derimod skal være plads til rekvisitter mm. 
Ligeledes påpeger brugerrådet, at kunst i svømmehallen med 
tiden vil blive ødelagt af de våde miljø.   

12. Projekt ”Afgangshallen” Bilag: donationsansøgning 
 



Projektet har indtil videre stået stille, da det har afventet Steens 
tilbagekomst, samt at de personer der skulle udføre opgaven 
ikke har kunne grundet corona.  
 
Asger Villemoes er projektleder på projektet, og skal i den 
kommende uge holde møde med Carsten fra Dragør Boldklub. 
 
Brugerrådet er meget velkommen til at deltage med 1-2 
personer og blive en del af den kreative gruppe, som sammen 
skal tegne hvordan det skal se ud. 
 
Hvis nogen ønsker at deltage, skal de henvende sig til Mie Friis 
Poulsen på miel@dragoer.dk   

13. Styrelsesvedtægt for 
brugerrådet 

På baggrund af en række politiske spørgsmål til opgaver for 
brugerrådet og samarbejdet i Hollænderhallen, samt en 
uklarhed i brugerrådet om rådets sammensætning og opgaver, 
ønskes brugerrådets involvering i en revision af 
styrelsesvedtægten samt en drøftelse af: 

- Skal der være en bredere repræsentation i brugerrådet, 
fx alle foreninger som benytter hallerne? - Eller skal der 
fortsat være et mindre brugerråd, som f.eks. suppleres 
med 1-2 årlige fællesmøder for alle. 

- Skal brugerrådet organiseres anderledes, f.eks. som en 
idrætssammenslutning? 

- Skal brugerrådet tildeles nogle 
beslutningskompetencer, og i givet fald hvilke? 

- Er der behov for at tydeliggøre referenceforholdet til 
Børne-, Fritids- og Kulturudvalget og 
Folkeoplysningsudvalget? 

- Hvordan involveres brugerrådet i Administrationens 
planlægning af vedligeholdelsesarbejder, der medfører 
ændringer i idrætshallernes åbningstider – og den 
efterfølgende kommunikation til brugerne? 

 
Bilag: nuværende styrelsesvedtægt samt den politiske sag 
vedrørende revision af styrelsesvedtægten. 
 
Beslutning: 
Punktet udskydes til næste møde så Steen kan deltage.  
 
Brugerrådet påpeger, at styrelsesvedtægten skal opdateres 
efter nuværende praksis i forhold til antallet af suppleanter, 
samt at der skal være et afsnit omkring praksis for hvordan et 
medlem udtræder af rådet og et nyt træder ind.  
 
Mie fremsender de gamle styrelsesvedtægter inklusiv 
høringssvar fra daværende brugerråd.   

14. Evt. Næste møde er mandag den 26. april kl. 17.30 
 

mailto:miel@dragoer.dk


Mie informerede om, at banefordelingen er i fuld gang. Som det 
ser ud nu, så kan der ikke afholdes et fysisk møde med alle 
foreninger. Derfor planlægges det at afholde et online møde, 
hvor fordelingen gennemgås. 
Brugerrådet vil blive inviteret til et ekstraordinært møde, gerne 
inden påske, hvor de præsenteres for fordelingen, og foreninger 
inviteres til præsentation lige efter påske. 
Bandefordelingen skal godkendes af Folkeoplysningsudvalget 
den 21. april.  
 
Mie informerede om, at der skal laves en undersøgelse omkring 
behovet for nøglebrikker i Hollænderhallen.  
På baggrund af en besparelse i Hollænderhallens åbningstid, er 
der afsat penge til at indkøbe en nøglebriksystem. Så snart der 
er lavet en plan for hvad der i praksis kan lade sig gøre, vil det 
blive præsenteret for brugerrådet.  
 

  


